

## STYREMØTE NR. 4 - 2024

---

<b>Møtested:</b>	<b>Teams</b>	
<b>Dato:</b>	<b>12.09.24</b>	
<b>Deltagere:</b>	<b>Inge, Arne, Unni, Hanne, Stef</b>	
<b>Referent:</b>	<b>Inge</b>	

### SAKER TIL BEHANDLING:

#### 1. INNFORING AV FIKEN REGNSKAPSPROGRAM:

- Det var flere mulige regnskapsprogram vi kunne kjøpe. Vi valgte Fiken etter råd fra flere, blant annet fra Helge Stornes, daglig leder hos Viego, som er regnskapsfører for Norges Bridge Forbund:
  - Kostnad: ca kr 3 000,- pr. år.
- Erfaringer så langt pr. september 2024:
  - Bank og Fiken er samkjørt, og er i bruk.
  - Vanskelig å skjønne programmet uten skikkelig innføring, men fikk snakket med Fiken etter hvert og skal nå fungere.
  - Forventer at det er et ok program, bare vi får litt bedre kjennskap til det.
- Klubbens regnskap for 2024 blir da 2-delt:
  - Halvparten fra tidligere brukte xl-ark, og halvparten fra Fiken:

#### 2. OPPLÆRING RUTER

- Følgende har fått opplæring:
  - Inge, Hanne, Ingeborg,
  - I tillegg skal Stef læres opp, samt at Arne og Arnt Rune er godt opplært.
  - Vi vil samles én kveld for ytterligere opplæring og gjennomgang av Ruter, dato er ikke bestemt.
  - På spillekveldene ser vi for oss at det blir 1 kveldsansvarlig TL samt 1 i tillegg, Inge setter opp liste med datoer.

#### 3. FØR OPPSTART KL. 1750 – VI GJENTAR:

- Det er ofte noe kaotisk og mye støy før oppstart. Heretter ønsker vi at alle finner sine plasser senest kl. 1750, at alle roer seg ned slik at det blir enklere både å ordne med makkergarantist samt å programmere Ruter.
- Vi ønsker mao. å gjennomføre forberedelsene **UTEN** å måtte rope for å bli hørt! Så kanskje vi også klarer å starte presis kl 1800.

#### 4. CONTAINER FOR RYDDING AV EKSTRA ROM

- Inge sjekker med Tore Sunde på nytt. Sunde ønsket ikke å sjekke opp dette i forrige samtale med ham, i juni (han skulle på ferie).
- Vi ønsker å tømme det syd-østlige rommet, det er plass til 2 bord der.

## 5. LAGKAMPER / MINITURNERINGER / KOSEKVELDER

- Ref. tidligere utsendt info angående lagkamper på torsdager eller i helg: Vi har lokalene 7 dager i uken, og det er opp til oss selv å bruke Krubba mest mulig.
- **Mulig dato for første lagkamp: Torsdag 26.09.24.**
  - **Ansvarlig: Inge.**
  - **Styret ber om at aktuelle deltagere skriver seg på liste opphengt i Krubba, eller send melding på mobil. Max. 8 stk.**

## 6. NYBEGYNNERKURS HØST 2024

- Hvordan finner vi aktuelle kursdeltagere?
- Henge opp postere på butikker?
- Notis i RB / andre aviser?
- Onsdager eller torsdager i Krubba, kl. 1800 til 2000?
- Kursansvarlige og oppsett (minibridge?)?
- **Inge og Stef lager forslag til gjennomføring av kurs, inkludert alle punktene foran.**

## 7. BEHANDLING AV MAIL FRA BJØRNAR PEDERSEN OG FRODE KVALHEIM, DATERT 22.08.24, VEDRØRENDE VALG AV SPILLESTED, SENDT TIL MEDLEMMENE AV BJØRNAR:

- Mail (Bjørnar sitt forslag) var opprinnelig lagt ved i innkalling til årsmøtet, og er nå i tillegg lagt ut på hjemmesiden.
- Saken er drøftet i styret, og vedtak i forrige styremøte ligger fast.

## 8. BEHANDLING AV MAIL FRA BJØRNAR PEDERSEN DATERT 06.09.24 VEDRØRENDE LØNN FOR KURSING, MAIL ER VEDLAGT.

- Styret er enig i at kurs for nybegynnere / rekruttering er viktig, og vi synes det er flott av Bjørnar å få startet dette kurset, og takker ham for innsatsen så langt.
- Imidlertid så har vi enstemmig enighet i styret om at all tidkrevende innsats i klubben ikke skal honoreres med lønn, enten det er styrearbeid, dugnader, kortdeling eller kurs.
- **Vedtak: Forslaget fra Bjørnar om lønn kr. 600,- pr. kveld for kursarbeid imøtekommes ikke.**
- Styret v/Inge kontakter Bjørnar for å høre om andre kan fortsette med kurset, da Bjørnar ikke ville fortsette dersom kravet om lønn ikke ble innfridd. Det blir i så fall Stef og Inge som vil fortsette med de 4 (eller 6) som har begynt. Inge har for øvrig hilst på kursdeltakerne onsdag kveld 28.08.24.

## 9. BEHANDLING AV MAILER FRA FRODE KVALHEIM DATERT 05.09.24 OG 12.09.24 VEDRØRENDE SPILLESTED. MAILER ER VEDLAGT.

- Dokumentet det refereres til på årsmøtoreferatet er Frodes mail vedrørende Spillelokale for Molde Bridgeklubb, slik styret oppfatter det. Dokumentet (mailen) «Spillelokale for Molde Bridgeklubb» er lagt ut på hjemmesiden sammen med årsmøtoreferatet, og er også tatt med her.
- Vedlagt også selve mailen fra Frode vedrørende dette, datert 21.03.24.
- Styret har tidligere fattet vedtak om at ingen av lokalene var bedre egnet enn dages lokale i Krubba, ref. Punkt fra styremøte nr. 3 – 2024.
- Disse punktene er lagt inn referatet etter meldinger fra Unni, i styremøte nr. 3.

- Styret har vurdert fordelene og ulempene ved de forskjellige lokalene som forelå, men ser ikke at noen av lokalene er bedre enn Krubba, Vi takker imidlertid Frode og Unni for innsatsen, men slik det nå ligger an så ser vi ikke noe bedre alternativ enn Krubba.

#### **10. INNKOMMET FORSLAG FRA UNNI: RYDDE LEDIG ROM OG LEIE VEKK TIL POKERKLUBBEN.**

- Dette er avhengig av tillatelse fra Sunde (ikke våre lokaler).
- Er dette ønsket av klubbens medlemmer?
  - **ARGUMENT FOR:**
    - Vi kan halvere leien vår.
  - **ARGUMENT IMOT:**
    - Blir fort uenigheter spesielt med tanke på renhold på kjøkken og toalett, samt gulvvask.
    - Vil vi oppleve at våre kaffekopper blir brukt, uten å bli vasket?
    - Hva med innkjøp av kaffe, filter, rengjøringsmidler?
    - Lokalet er ikke lenger «vårt» 7 dager i uken.
  - **VEDTAK: Forslaget forkastes etter diskusjon.**
- Inge sjekker uansett med Tore Sunde vedrørende andre lokaler.

#### **11. INNSPILL FRA ELBJØRG HALVORSEN OM Å LEIE GRENDAHUSET PÅ NØISOMHED.**

- Leie 1 kveld i uken for kr 6000,-. Dette er inkludert med vask.
- Utfordring med oppbevaring av utsyr (PC, alle kortkassene osv.).
- Utfordring med dublering da vi ikke alltid har tilgang når det passer oss.
- Utfordring med rydding av bord og stoler hver tirsdag før spilling og etter spilling.
- Kun 1 kveld i uken blir vanskelig. Vi har ønske om å starte nybegynnerkurs, lagkamper på torsdag og i helg kan bli aktuelt, kort sagt vi rår ikke over lokalene slik vi gjør med Krubba.
- **VEDTAK: FORSLAGET FORKASTES ETTER DISKUSJON.**

#### **12. INNSPILL FRA INGE DYRKORN OM Å LEIE LOKALER PÅ ROSEBY NORD:**

- Leie: Kr. 8000,- pr. mnd.
- Ett stort tomt rom med ingen hyller, bord eller benker.
- Toalett og kjøkken deles med resten av bygget. Dvs. at vask er inkludert i leie, men samtidig må vi ta til takke med fasilitetene slik de framstår til enhver tid.
- Inge var på befaring i ferien, og da så det ikke ut hverken på kjøkken eller på toalett. Det var fullt av «ting» og kjøkkenvasken var full av skitne kopper, det lå masse tomme pizza esker der, og hele rommet var dårlig rengjort.
- **VEDTAK: FORSLAGET FORKASTES ETTER DISKUSJON.**

#### **13. Referat fra styremøtet sendes alle medlemmer og lastes i tillegg opp på hjemmesiden.**

For styret / Inge D.

---

---